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MJESNI ODBOR PEHLIN 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA: 
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: 026-02/15-19/13 
2170/01-09-10-15-2 
 

   
    Rijeka,  22. 12 .2015. 

ZAPISNIK 
S 14. SJEDNICE VMO PEHLIN  

 
14. sjednica VMO Pehlin održana je 21. prosinca 2015. (ponedjeljak) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Pehlin, Pehlin 58. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Ivan Bogdanić, predsjednik VMO 
• Tome Kovačić, zamjenik predsjednika VMO 
• Anabel Babić, član VMO 
• Stjepan Horvat, član VMO 
• Lorena Pribanić, tajnica MO 

 
Ostali nazočni: 

• Ivan Rudanović, predsjednik Pododbora za kulturu 
• Željko Filčić, predsjednik Pododbora za poduzetništvo 
• Ivan Tomljenović, predsjednik Pododbora za ekologiju 

 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 

• Kristian Rumora, član VMO 
 

 
 
Usvajanje zapisnika sa 13. sjednice VMO Pehlin:  
          ● Zapisnik je  jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 
 

 
1. Usvajanje Financijskog plana VMO Pehlin za 2016. godinu  
2. Razno 
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                                                                             Predsjednik VMO Pehlin 
 
                                                                                      Ivan Bogdanić 

AD 1 
Tajnica MO je pripremila prijedlog Financijskog plana za 2015. godinu i projekciju od 2016. do 
2017. godine  i podijelila svima nazočnima kako bi mogli pratiti kratko izlaganje predsjednika 
VMO Ivana Bogdanića o predmetnom Planu. Nakon osvrta na pojedine stavke Plana prešlo se 
na glasanje.   
 
 
Zaključak: 
Vijeće je  usvojilo predloženi Financijski plan za 2015. i projekcije od 2016. do 2017. godine.    
 
 
 
AD 2 

• Vijeće MO Pehlin primilo je dopis Odjela gradske uprave za poduzetništvo, sa zahtjevom 
da dostavi mišljenje oko produžetka radnog vremena caffe baru "Bum bar", 5. siječnja 
2016. radi zatvaranja caffea.   

 
 
Zaključak: 

• Vijeće je suglasno da se "Bum bar-u " produlji radno vrijeme. 
  
 

 
 

 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Lorena Pribanić 


